
PROTOKÓŁ NR XLIX/2023 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SKÓRCZU,  

KTÓRA ODBYŁA SIĘ DNIA 11 KWIETNIA 2023 R.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Miejsce obrad: Miejski Ośrodek Kultury w Skórczu 

             ul. 27 Stycznia 4 

                                    83-220 Skórcz 

W sesji udział wzięło 14. Radnych 

oraz pracownicy Urzędu Miejskiego. 
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CZĘŚĆ PIERWSZA – SPRAWY REGULAMINOWE  

AD. 1 OTWARCIE SESJI I POWITANIE. 

 O godz. 16.00 otwarcia XLIX Sesji Rady Miejskiej w Skórczu dokonał 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Firyn, który powitał wszystkich przybyłych na 

obrady. 

AD. 2 STWIERDZENIE KWORUM. 

 Wiceprzewodniczący Marian Firyn poinformował, że zgodnie z listą obecności, na sali 

obecnych jest 14. radnych, a więc jest kworum i Rada może podejmować uchwały. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

AD. 3 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI RADY.  

 W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z poprzedniej sesji, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Firyn zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem protokołu – 14, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Protokół Nr XLVIII/2023 z sesji Rady Miejskiej w Skórczu, która odbyła się  

30 marca 2023 roku został przyjęty bez uwag. 

 

AD. 4 ZGŁASZANIE WNIOSKÓW DO PORZĄDKU OBRAD. 

(porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Radni nie wnieśli żadnych wniosków do porządku obrad.  

 

CZĘŚĆ DRUGA – OBRADY 

AD. 1 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

UCHWAŁY BUDŻETOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA 2023 ROK. 

(załącznik nr 3 do protokołu) 

Projekt powyższej uchwały przedstawiła radnym Skarbnik Miasta Krystyna Bogulska. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do projektu przedstawionej uchwały. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Marian Firyn zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 
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 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XLIX/287/2023 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 11 kwietnia 2023 r. 

została podjęta. 

 

AD. 2. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ  

GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA LATA 2023 – 2034.  

(załącznik nr 4 do protokołu) 

Projekt powyższej uchwały przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Krystyna 

Bogulska.  

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Marian Firyn zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XLIX/288/2023 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 11 kwietnia 2023 r. 

została podjęta. 

 

Raport zbiorczy z przebiegu wszystkich głosowań, które odbyły się podczas XLIX 

sesji Rady Miejskiej w dniu 11 kwietnia 2023 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

CZĘŚĆ TRZECIA – ZAKOŃCZENIE OBRAD 

AD. 1 INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

 

 Radny Roman Pietrzykowski pytał jak wygląda sprawa doświetleń przejść dla 

pieszych, ponieważ minął kolejny kwartał, a w tej kwestii jest cisza. 

 Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że przed świętami otrzymaliśmy dokumenty 

w kwestii dostępności do naszego gruntu od firm, które będą wykonywać to zadanie, więc 

myślę, że lada moment to ruszy.  

 Radny Roman Pietrzykowski pytał, kiedy będzie uruchomiony Rynek na pełnej mocy? 

 Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że plan był taki, by zrobić to na Wielkanoc, 

jednak pogoda pokrzyżowała te plany. W związku z minusowymi temperaturami nie zostało 
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to zrobione. Burmistrz powiedział, że to pewnie kwestia tygodnia, kiedy fontanna zostanie 

uruchomiona.  

 Radny Roman Pietrzykowski zwrócił się do Burmistrza, by przypomnieć 

mieszkańcom o ich obowiązkach jeżeli chodzi o utrzymanie czystości w mieście oraz w 

kwestii sprzątania po swoich psach.  

 Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że jeżeli chodzi o psie odchody, to strasznie 

po zimie wyglądała wyremontowana tryfta, która już została posprzątana. Rozważamy zakup 

i zamontowanie pojemników na odchody zwierzęce, woreczki i rękawiczki. Chcemy 

zamontować takie pojemniki w newralgicznych miejscach naszego miasta. Wtedy tak 

naprawdę będziemy mogli egzekwować, jeżeli damy możliwość mieszkańcom, właścicielom 

czworonogów, by po swoich pupilach sprzątali. Taki mamy zamysł, ponieważ cały czas 

robimy nowe nasadzenia i również chcemy, by było ładnie i czysto.  

 Radny Adam Gawrzyał pytał dlaczego nasze nowe przedszkole jest koloru czarnego? 

 Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że przedszkole będzie w kolorze grafitowym. 

Tkanina, którą teraz widać, jest rzeczywiście czarna, jednak to jest podkład, który miał być 

położony, jako wytłumienie blachy i to nie jest kolor właściwy. Przedszkole będzie koloru 

grafitowego z kolorowymi elementami dekoracyjnymi. W miejscach, gdzie są wyjścia, będą 

elementy drewnopodobne, a szczyty będą jasno siwe z elementami białymi. Wokół budynku 

dajemy jaśniejszą kostkę, myślimy również o elementach z jasnego architektonicznego 

betonu, żeby rozjaśnić otoczenie wokół i do tego oczywiście mnóstwo zieleni.  

 

AD. 2 ZAKOŃCZENIE OBRAD. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Firyn zakończył XLIX sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu o godz. 16.15. Protokół zawiera 4 ponumerowane strony maszynopisu  

i 5 załączników.   

 

               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                           Marian Firyn 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 12.04.2023 r.  


